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Tisztelt Elnök Asszony!

„Gesztori-rendszer" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani HiUer
Istvánhoz, az Oktatási és Kulturális Minisztériumot vezető miniszterhez . A kérdésre a választ
írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!
A sajtóban napvilágot látott információk szerint az eddig a szaktárcák felügyelete alatt lévő
múzeumok a kultusztárcához kerülnek, mely a jövőben ún . gesztor intézményeket jelöl ki a
kisebb közgyűjteményeknek. Ugyanakkor számos érintett intézmény vezetője maga sincs
tisztában azzal, hogy pontosan mit jelent az új, gesztori-rendszer bevezetése .

Kérdezem Miniszter Urat :
1 . Pontosan mit jelent majd a gyakorlatban a gesztori-rendszer bevezetése a közgyűjtemények
működése szempontjából?
2. Mikortól jönnek létre az ún . gesztor intézmények?
3 . Készült-e hatástanulmány, mely megalapozza a gesztori-rendszer bevezetésének
szükségességét?
4. Éves szinten körülbelül mekkora megtakarítás várható a gesztor intézmények létrehozásának
következtében?

Tisztelettel várom érdemi válaszait .

Írásbeli kérdés

Budapest, 2006 . július 17 .

Szászfalvi László
Kereszténydemokrata Néppárt
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